

Date: 22<sup>nd</sup> November 2024.



## Subject: Winterfest 2024-2025.

**Objective:** To cultivate the values of generosity and sharing in our students.

Dear Parents,

We are excited to announce a Winter Festival for all students from **Pre-KG to Grade 12**, scheduled for the last working day of school: **Friday, 13<sup>th</sup> December 2024, from 07:15 a.m. to 10:30 a.m.** This event aims to provide students with an enjoyable experience while embracing the important value of giving. Following the festival, students will conclude the term with a class party, making for a memorable and festive end to the school term.

**The following are the weeks for giveaways:**

Dates	Events	Grades
25 <sup>th</sup> - 27 <sup>th</sup> Nov., 2024	Pamper-Hamper	Pre-K – Gr 12
Thursday, 5 <sup>th</sup> Dec., 2024		
Friday, 6 <sup>th</sup> Dec., 2024		
Monday, 9 <sup>th</sup> Dec., 2024	Old Toys	
Friday, 13 <sup>th</sup> Dec., 2024	Old Clothes	Pre-K- Gr 2
	Winter Fest and Class Party.	
	Fashion Show	
	Further details will be shared in class dojo.	

**From 25<sup>th</sup> - 27<sup>th</sup> November, 2024.**

### Pamper-Hamper:

We would like to make up a “Pamper-Hamper” for our **School Nannies, bus drivers and support staff**. It is our way to say thank you to them for all their hard work. Teachers will send a list of things that can be sent. It is purely optional to send the following materials:

List of necessities (Pamper-Hamper)		
Tea or Coffee packets	Cereals	Perfumes
Biscuits, Juice & Chips	Canned foods, Chocolates,	Shower gel, Shampoo
Noodles	Pasta	hand creams & hand soap
Rice & Flour	Spices	Laundry powder
Long-Life Milk	Cooking Oil	Pair of socks

**From 6<sup>th</sup> -9<sup>th</sup> December, 2024.**



### Old Toys and Old Clothes:

We would like to request that students bring old toys and old clothes to hand over to the less fortunate. There will be a box in every hall way and students can drop in their toys and clothes. Please ensure that these toys and clothes are washed and sanitized. We hope that this event will instill a culture of giving to the less fortunate.

**Friday, 13<sup>th</sup> December, 2024.**

### Gift a Friend:

The theme for our Winter Festival is “**The Joy of Giving**” hence we will have a gifting session on this day. Students need to bring a gift for another child (not for a specific friend. We will pair up the students and let them exchange gifts with each other in class. In order to ensure no child is left without a gift, we request all parents to actively participate in sending a gift which is not more than **50 AED**.

### Dress Code:

On **Friday, 13<sup>th</sup> December, 2024**, students can to dress up in any of their favorite character (Pre-K- Grade 12) that suits the winter theme.

### Class Party and Games:

On **Friday, 13<sup>th</sup> December 2024**, we have planned a class party along with exciting games with their class teacher. Students can bring food to school to share by following the safety norms. Further information will be sent by class teacher in ClassDojo.

**Yours Sincerely,  
Dr. Kishor Pillai**

*Dr. Pillai*

**Director/Principal**

التاريخ: 22 نوفمبر 2024.



## الموضوع: مهرجان الشتاء 2024-2025.

الهدف : غرس قيم المشاركة والعطاء في نفوس طلبتنا.

أولياء الأمور الأعزاء:

يسعدنا إعلامكم عن بدء مهرجان الشتاء لجميع الطلبة من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الثاني عشر والمقرر في آخر يوم دراسي بالمدرسة يوم الجمعة 13 ديسمبر 2024 من الساعة 07:15 - 10:30 صباحًا، نود من طلبتنا الحضور والاستمتاع وتعلم قيمة مهمة " قيمة العطاء" مما سيتيح لهم أيضًا فرصة الاحتفال بنهاية الفصل الدراسي الأول وبدء إجازة الشتاء بجو مليء بالمتعة والإثارة. إليكم أنشطة "قيمة العطاء" للأسابيع التالية:

الصفوف	الأنشطة	التواريخ
ما قبل الروضة – الصف الثاني عشر	سلة العطاء	من 25 – 27 نوفمبر 2024 الخميس 5 ديسمبر 2024
	الألعاب القديمة	الجمعة 6 ديسمبر 2024
	الملابس القديمة	الإثنين 9 ديسمبر 2024
ما قبل الروضة – الصف الثاني	حفلة الصف والألعاب والهدايا	الجمعة 13 ديسمبر 2024
	عرض الأزياء المزيد من التفاصيل سيتم إرسالها على "كلاس دوجو"	

من 25 – 27 نوفمبر 2024

### سلة العطاء :

هي طريقتنا لنقول "شكرًا" للفئة المساعدة في المدرسة ومشرفات وسائقي الحافلات، سيرسل معلمي الصفوف قائمة بالأشياء التي يمكن إرسالها، حيث أن المشاركة اختيارية:

قائمة سلة العطاء		
العطور	الحبوب	الشاي والقهوة
الشامبو وصابون الجسم	الأطعمة المعلبة والشوكولا	البسكويت، العصير والشبس
كريم وصابون اليدين	المعكرونة	النودلز
مسحوق الغسيل	البهارات	الرز والطحين
زوج من الجوارب	زيت الطبخ	حليب طويل الأمد

من 6 – 9 ديسمبر 2024

### الألعاب والملابس القديمة:

نود أن نطلب من الطلبة جلب الألعاب والملابس القديمة لإعطائها للأطفال الأقل حظًا، سيكون هناك صندوق في منطقة الاستقبال لوضعها، يرجى التأكد من غسل الألعاب والملابس قبل إحضارها متأمليين أن يغرس هذا الحدث ثقافة مشاركة الأقل حظًا في نفوس أبنائنا.

الجمعة 13 ديسمبر 2024

### هدايا الأصدقاء:

إن شعار مهرجان الشتاء هو " فرحة العطاء"، وبالتالي سيكون هناك فقرة لتبادل الهدايا في هذا اليوم، سيقوم الطلبة بإحضار هدية لطلبة آخرين (وليس لصديق محدد)، سيتم تبادل الهدايا في الفصل لضمان عدم ترك أي طالب/ة بدون هدية، نطلب من جميع أولياء الأمور المشاركة بإرسال هدية لزيادة قيمتها عن 50 درهمًا.

### ملابس مهرجان الشتاء:

في يوم الجمعة 13 ديسمبر 2024، يمكن للطلبة ( من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الثاني عشر) ارتداء أزياء شخصياتهم المفضلة التي تتناسب مع مهرجان الشتاء.

### حفلة الصف والألعاب:

في يوم الجمعة 13 ديسمبر 2024، خططنا لحفلة صيفية مع ألعاب حماسية مع معلم الصف، يمكن للطلبة إحضار الطعام إلى المدرسة للمشاركة مع الالتزام بعمايير السلامة، سيتم إرسال مزيد من المعلومات من قبل معلم الصف من خلال الكلاس دوجو.